
Sammanfattning Protokoll 16-10-04

Föregående protokoll godkändes. 

Ekonomi : Ser bra ut. Påminnelse är utskickad till de få som ännu inte 
har betalat sin sista insats-faktura.

Föreningen skall ansöka om förskott för bidraget. 

Likaså skall undersökas huruvida föreningen kan få ROT-avdrag för de 
tjänster som skall debiteras medlemmarna via föreningen.

Projektledaren : Ny samförläggning med EON är på gång. 

När det gäller schaktningen fylls den tillfällig och måste sätta sig, innan 
full återställning kan genomföras. 

Ytterligare en ny medlem är registrerat  !

Marköverlåtelseavtal : Det fattas fortfarande några.

Nästa Medlemsmöte : Anteckna 24 november redan nu !


